



East China
Normal
University

中国政府奖学金

中国高校自主招生项目

简介

“中国政府奖学金—中国高校自主招生项目”系中国教育部设立的，旨在支持建设国际高水平大学，打造中国高等教育品牌而提供的全额奖学金项目。由中国部分高等学校自主招生。中国教育部委托国家留学基金管理委员会负责该项目来华留学生的招生审批及日常事务的管理工作。

奖学金内容

免交学费、基本教材费和校内住宿费；提供奖学金生活费和一次安置补助费；提供中国政府奖学金来华留学生综合医疗保险。

申请步骤

1. 网上申请
<http://laihua.csc.edu.cn>
2. 邮寄申请材料至
华东师范大学
并支付材料受理费
3. 华东师范大学留学生办公室
网站查询录取名单
<http://lxs.ecnu.edu.cn>

请登录<http://lxs.ecnu.edu.cn>了解详细信息。

Please visit <http://lxs.ecnu.edu.cn> for details.

申请时间

2015年1月-2015年3月31日截止
(3月31日为到达日期)

录取结果

六月中上旬，录取名单将在lxs.ecnu.edu.cn
公告栏上登出，请注意查询。

联系地址



中国上海市中山北路3663号，物理楼236室
邮编200062，华东师范大学留学生办公室
联系电话：86-21-62233283
传真：86-21-62238352
邮箱：jxj@gec.ecnu.edu.cn

申请条件

- 申请人须为非中国籍公民，身体健康。
- 来华攻读硕士学位者，须具有学士学位，年龄不超过35周岁。
- 在华攻读博士学位者，须具有硕士学位，年龄不超过40周岁。

1. 《中国政府奖学金申请表(此表为网上申请后自动生成)
2. 经公证的最高学历证明。如申请人为应届毕业生，需另外提交本人就读学校出具的在学证明和预计毕业证明，获得毕业证书后需补交。中英文以外文本需附经公证的中文或英文的译文；
3. 毕业证书和学位证书的复印件及相应成绩单(中英文以外请附中
文或英文翻译件)；
4. 来华学习和研究计划(不少于800字)，用中文或英文书写；
5. 须提交两名教授或副教授的推荐信，用中文或英文书写；
6. 《外国人体格检查记录》和血液检查报告复印件，原件请于来华
时随身携带。
7. HSK(汉语水平考试)证书。无汉语基础的申请人
请选择汉语补习1年。报名英文授课专业的申
请人无需提交HSK证书。
8. 材料受理费¥400元(汇款¥400或\$80均可，
并将汇款凭证与申请材料一同寄到。)

注：不受理申请材料传真件；申请
材料不全者，不予受理；无论
申请人是否被录取，上述申请
材料恕不退还。





East China
Normal
University

CHINESE GOVERNMENT SCHOLARSHIP

Chinese University Program

Introduction

Chinese Government Scholarship program is established by the Ministry of Education of P. R. China (hereinafter referred to as MOE) aiming to provide supports to Chinese HEIs in building high level universities, and promote Chinese higher education brand on an international basis. The Chinese HEIs under this program are responsible for the recruitment of international students. China Scholarship Council (hereinafter referred to as CSC), entrusted by the MOE, holds the responsibility of the verification, approval and the routine management of the program.

Scholarship Coverage

Exempt from tuition fee, fee for basic learning materials, and accommodation on campus; provide insurance for major diseases & accidents and monthly allowance.

Application

1. apply online at <http://laihua.csc.edu.cn>
2. Mail application documents to ECNU and pay processing fee
3. Check the list of recipients online at <http://lxs.ecnu.edu.cn>

请登录<http://lxs.ecnu.edu.cn>了解详细信息。

Please visit <http://lxs.ecnu.edu.cn> for details.

Application Date

Your application documents should reach the International Students Office of ECNU by 31st March 2015.



Approval and Notification

The list of recipients will be posted online at <http://lxs.ecnu.edu.cn> in early or middle of June. Please check on your own. You are also welcome to inquire by calling or emailing us.

Contact Us



Internationals Students Office, ECNU
Add: Room 236, Physics Building, East China Normal University, 3663 North Zhongshan Road, Shanghai 200062, China
Tel: +86-21-6223 3283
Fax: +86-21-6223 8352
Email: jxj@gec.ecnu.edu.cn

Categories & Applicants

- Applicants must be non-Chinese citizens and in good health.
- Applicants for master's degree program must have bachelor's degree and be under 35.
- Applicants for doctoral degree program must have master's degree and be under 40.

1. Application Form for Chinese Government Scholarship. (filled in Chinese or English) You must register and apply online at <http://laihua.csc.edu.cn>. (the Agency No of ECNU is 10269), and then print it out.
2. Highest diploma (notarized photocopy): Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English.
3. Academic transcripts (notarized photocopy): Transcripts in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English.
4. A study or research plan. All applicants are required to submit a study or research plan. It must be in Chinese or in English and no less than 800 words.
5. Recommendation letters: Applicants for postgraduate studies must submit two letters of recommendation in Chinese or English by professors or associate professors.
6. Photocopy of Foreigner Physical Examination Form (The original copy should be kept by the applicant. The form printed by Chinese quarantine authority could be downloaded from <http://www.csc.edu.cn>). The medical examinations must cover all the items listed in the Foreigner Physical Examination Form. Please select the appropriate time to take medical examination as it is valid for only 6 months.
7. HSK (the Chinese Proficiency Test) Certificate. Applicants without any Chinese Language knowledge is required to take the remedial Chinese language course for 1 year before academic study. HSK certificate is not required if the courses are taught in English.
8. RMB400 or USD80. Please transfer it to our bank account and mail the bank receipt with the application documents.

- * Application documents sent by email or fax are not accepted.
- * Application documents will not be returned whether the applicants are admitted by ECNU or not.

